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Slovo politika je synonymem pro jiné slovo, kterým je lež. Jenže zatím co lež většinou poznáme
vcelku rychle, politici obalují svá tvrzení výroky oděná do líbivých hávů a vydávají je většinou za
něco, co má být občanům nápomocno a k prospěchu. Předvolební období je nejvýraznějším obdobím
ovlivněným politikařením a touha po korytu dokáže i z hubeného ještěra Bartoše vytvořit drsného
protivníka olympijského vítěze a mistra juda Krpálka. Pekarová-Adamová zase obdivuje
elektromotorizaci škodovky a zelení prorostlé arkády pražské novostavby, přičemž ignoruje daleko
závažnější problémy, jakými je díra ve státní kase či boj za svobodný život každého z nás. Hlavní je,
že jsme součástí EU a ona míří do Sněmovny. Radši by sice do vlády, ale to už by při její hlouposti
bylo skoro nadstandardní riziko. Všimněte si, že když někdo něco moc neumí, myslí si na křeslo
ministra práce a sociálních věcí, vnitřního rozvoje a občas i školství.

Vraťme se k tomu lhaní. Profesionální lháři byli součástí většiny vlád, nicméně posledních 18 měsíců
je unikátních. Kolik loňských tvrzení bylo přetaveno v pravý opak? Byli jsme ujišťováni o tom, že
se kvůli covidu nebudou uzavírat školy, nebudou covidpasy, očkování se nikdy nestane povinným a
nebudeme k němu nuceni. Rozhodně se také nemělo týkat dětí. Plošné zákazy byly konspirací a
nošení roušek přechodným opatřením. V tichosti byly už tenkrát staženy léky, které byly schopné
pomáhat lidem s onemocněním, o němž se tvrdilo, že ho způsobili čínský netopýr a trhy ve Wu-
chanu. Jedna lež za druhou. Co nyní víme?

Covid-19 je jednou obrovskou lží. Není ničím novým a první patenty schvalované kolem něj mají
datumy z konce minulého tisíciletí. Ty uplatňované v roku 2020 měly pouze vzbudit dojem, že nás
postihla pandemie, kterou lidstvo nezažilo. Pravdou je, že tak devastační ekonomickou epidemií svět
nikdy neprošel. Dále jsme byli přesvědčováni, že jde o nový virový kmen, ovšem poslední dny ukazují,
že to je totální humbuk a většina lidí majících potíže trpí bakteriálním onemocněním, na které
zabírají klasické léky. Počty zemřelých byly razantně navyšovány o přidělování pozitivity
neexistujícím virem i u jinak zesnulým. Chřipka, která každý rok způsobuje smrt určitého procenta
obyvatel země, byla potlačena (to nám farmaceutické koncerny slibují neúspěšně desítky let) a byla
zaměněna za jiný koronavir. Lidé byli připojováni na pomocné plicní ventilátory, které, jak se
ukázalo, spíše zabíjeli. Pacientům trpícím respiračním onemocněním způsobeným sraženinami krve
byla odpírána vhodná lékařská léčba, na čemž se podílelo mnoho lékařů.

Míru infekčnosti určují testy, jejichž funkčnost je imaginární a údajně odhalují vir, který
nikdy nebyl izolován. Vynálezce PCR testů záhadně zemřel poté, co prohlásil veřejně nemožnost
využívat tento způsob k identifikaci covidu. Další tvůrce, tentokrát vakcíny, vyzval k okamžitému
zastavení zběsilé, a jak sám řekl, unáhlené vakcinace mRNA vakcínami. Managment
farmaceutických společností není očkován a řada lékařů vystupujících proti politickým záměrům
utratit co nejvíce peněz za vakcíny odmítá projít tímto procesem. Objevilo se již více studií
prokazujících, že následky vakcinace jsou podstatně škodlivější a rozsáhlejší než dopady všech viróz
v posledních letech, přičemž zařadit covid mezi ně je opět další lež. Neprováděly se pitvy, které by
odhalily skutečné důvody většiny úmrtí a kolem covidu se vytváří umělé grafy a statistiky.

Důležitým článkem celé této události je propaganda. Již 18 měsíců nás média krmí stále tím
samým a podílejí se na vytváření blbé nálady a hysterie. Jako kolovrátky opakují dokola ty samé lži a
jejich moderátoři a redaktoři s kamennou tváří přináší vylhané informace. Na obrazovku se vrací
neustále ti samí zaprodanci a šiřitelé dezinformací nazývaní jako odborníci. Tyto ,,kapacity“ jsou buď
naivně věřící v to, co říkají (Flégr), nebo velmi dobře placení (Prymula, Hořejší), případně jim
vyhovuje být na výslunní (Chlíbek, Kubek). Také, což je nejhorší, jde o kombinaci všech tří variant,
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což je ukázkou nulové odbornosti. Pak tu máme lékařské politiky, kam opět spadá Kubek s Prymulou,
přiřadit můžeme třeba Maďara, Schejbala a pár dalších, kteří si myslí na kariéru. Jejich odborní
oponenti jsou uráženi, blokováni, mazáni a dehonestováni. Tento způsob je používán celosvětově, kde
hlavní roli sehrává také cenzura.

Z covidu je politická záležitost spojená s byznysem. Tisíce státních miliard zmizely v kapsách
ultra podvodníků, zlodějů a grázlů. K tomu se vyjádříme jindy. Vcelku logicky po kapkách nevídaně
velikých zbohatla řada aktérů celé covidohysterie. Nejde však jen o peníze. Narostla moc nad
prostými občany, plno z nich přišlo o ideály, práci, duševní zdraví a někteří si sáhnuli na život. Je
zdevastováno sociální prostředí, jedna generace mládeže přišla o možnost duchovního a sportovního
rozvoje, zastavila se mnohým jejich slibně rozjetá kariéra. Mezilidské vztahy jsou na bodu mrazu. To
vše jen kvůli hamižnosti a touze po moci několika set světových elitářů. Lež a manipulace se dostaly
do popředí a ukázaly nám, jak rychle lze v této době změnit svět. Každý z nás se stal pouhou
bezvýznamnou loutkou a půjdeme li vzhůru po mocensko-ziskuchtivé pyramidě, zjistíme, že absolutní
většina z nás tvoří její základnu. A zde je potřebné si uvědomit, že pyramida je stavba jako každá
jiná. K jejímu zborcení pomůže nestabilita základů a špatná střecha. Střechu neovlivníme, snad jen
tak, když ji necháme dopadnout na zem. A protože my jsme těmi základy, můžeme to dokázat. Jen to
znamená přestat věřit lžím. Tak už se lidé proberte. Jste opravdu tak důvěřiví?
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